
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAixa Zupaxrra
OPCINA POKUPSKO

Opdinsko vije6e

ZAPISNIK
sa 1 5. sj ednice Opdinskoga vije6a Opdine Pokupsko odrLane dana 3 1 . svibnj a, 2019 . godine u

prostorijama Opiine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vije6nici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Josip Marekovid, Mirko Bani6, BoZidar

Sestak, Ivan Skend".,-Mil* Antolovi6, Tanja Beledi6, Martina Popovdi6 i Ivan eunovi6.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skrinjarii, Gordana Markuz, Andrea
Martinovii, Magdalena Jurmanovic i Zorica Sestak.

Odsutni: Stjepan Sandor, zamjenik nadelnika te vije6nik Zellko Brajkovi6.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, utvrdio broj prisutnih
vije6nika, utvrdio je da je prisutno 10 vije6nika. PredloZio je sljedeii dnevni red:

dnevni red:'

Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice Op6inskog vijeia Opdine Pokupsko;

Prijedlog Izvje5taja o izvrSenju Proraduna za razdoblje od 1 .1.2018. do

31.12.2018. i Zakljudka o prihva6anju istoga;

Prijedlog IzvjeS6a o izvr5enju programa gradnje objekata i uredaja
komunalne infrastrukture Op6ine Pokupsko za razdoblle od 1.1.2018. do
31.12.2018. godine, te Zakljulka o prihva6anju istoga;

Prijedlog lzvjdea o izvrSenju programa odrtavw4a komunalne
infrastrukture Opdine Pokupsko zarazdoblje od 1.1.2018. do 31.12.2018.
godine, te Zakljudka o prihva6anju istoga;

Prijedlog Izvje56a o radu Op6inske knjiZnice Pokupsko u 2018. godini i
Zakljudka o prihva6anju istoga;

Aktualni sat.

l.

2.

1
J.

4.

5.

6.

Predsjedavaju6i daje dnevni red na glasanje. Sa 10 glasova ,,2a" dnevni red je prihvaden.



Ad. 1. usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice opdinskog vije6a opdine pokupsko

Predsj edavajuii j e otvorio raspravu.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Usvajanje Zapisnika sa i4. sjednice L)rcrrskos
vijeia Op6ine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 9 glasova ,"2a" i 1 ..suzdrzan" usvojen je Zapisnik sa l.l. siednice
Opiinskog vijeca.

Ad. 2. Prijedtog lzvje5taja o izvr5enju Proraiuna za razdoblje od 1.1.2018. do Sl.lZ.2OlB. i
Zakljutka o prihvadanju istoga

Predsj edavajudi j e otvorio raspravu.

Josip Marekovi6 je u ime Odbora zafinancije iznio pozitivno miSljenje odbora.

Magdalena Jurmanovii, vpoznalaje prisutne sa Prijedlogom Izvje5taja o izvr5enju proraduna za
razdoblje od 1 .1 .2018. do 31.12.2018. i Zakljudkom o prihvadanju istoga.

Martina Popovdi6, vijeinica, navodi kako plan proraduna jako odstupa od konadnog izvrsenja
te da je dono5enje plana proraduna jako bitno kako bi vijede moglo utjecati na konadne
rashode. TraZi odgovore i poja5njenja za sljede6e:

. Sto todno obuhva6aju rashodi za intelektualne i radunalne usluge? Sto smo platili
111.000,00 kn, a koje smo to radunalne usluge platili 73.000,00 kn?

. Sto ukljuduje troSak donacija koji je bio preko 600.000,00 kn? Na Sto su todno
potro5ena ta sredstva?

. yu Sto je utroSen iznos od 9.375,00 kn zaintelektualne usluge u Domu kulture Hotnja?

. Sto ukljuduje utro5eni iznos sredstavaizdvojen za intelektualne usluge u Domu kulture
Opatija?

o Na Sto je potro5eno 9.000,00 kn za objekt ,,Sjenica AuguStanovec..?
. Sto obuhvaia utro5eni iznos od 22.500,00 kn zaprojekt ,,Centar kulture Pavao Stoos"?
. Sto obuhvada utroSeni iznos od 60.000 tn lostati gradevinski objekti) za objekt

,,Lovadka kuia Pokupsko"?
. Sto obuhvada utro5eni iznos od 75.000,00 kn (ostali gradevinski objekti) za objekt

,,Tradicij ska oku6nica"?
. Sto obuhva6a utroSeni iznos od 98.500,00 kn (poslovni objekti) za objekt,,Dom

kulture Augu5tanovec"?
o U okviru Programa razvoja poljoprivrede, Sto ukljuduje iznos od 20.700,00 l<n za

ostalu nematerijalnu proizvedenu imovina?
o Na Sto je potro5eno 154.625,00 kn kod objekta,,sabirno logistidki centar"?
o Koliki je iznos isplaienih sredstava konzultantu, odnosno njegovim tvrtkama, Anti

Lovri6u u pro5loj godini?
. Sukladno Ugovoru o kratkorodnom zadulivanju, koliko je od ukopnih 300.000,00 kn

iskori5teno i koliki je bio tro5ak kamata?
o Zaito nenapla6eni prihodi opdine rastu u odnosu na2017. godinu?



Takoder navodi da dug op6ine u odnosu na 2017. godinu raste te postavlja pitanje kome smo
toliko duZni i prema kome ne plaiamo svoje obveze. Nadalje, istide nedostatak izvr5enja
Plana razvojnih programa.

Bo1idar Skrinlari6, nadelnik, navodi da 6e odgovori na navedena pitanja biti dostavljeni
pisanim putem u Sto kraiem vremenu.

Martina Popovdi6, vijednica: ,,Moram priznati da naZalost drugadiji odgovor nisam ni
odekivala. Danas raspravljamo o dokumentu za koji je odgovoran nadelnik, a mi nemamo
odgovor na bitne stavke. Ovo je sramotno. Grad Bjelovar putem intemeta omogu6uje uvid
gradanima u svaki radun, a mi ne moZemo na vije6u dobiti obrazloienje od nadelnikazabitne
stavke u proradunu. Da li na5 nadelnik radi svoj posao ako ne zna odgovoriti na ova pitanja?"

BoZidar Skrin3arie, nadelnik, istide kako tehnidki nije moguie u ovom trenutku, na sjednici,
dati odgovore na Sto todno su potro5eni odredeni iznosi.

Predsjedavajudi je zakljudio raspra\u i dao Prijedlog Izvje5taja o izvr5enju Proraduna zarazdoblje
od 1.1.2018. do31.12.2018. i Zakljudak o prihva6anju istoga na glasanje.

ZAKLJUIAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,protiv" usvojen je prijedrog Izvjestaja o izvrsenju
Proraduna zarazdoblje od 1.1.2018. do31.72.2018. i Zakljudak o prihva6anju istoga.

Ad. 3. Prijedlog Izvje56a o izvr5enju programa gradnje objekata i uretlaja komunalne
infrastrukture Opdine Pokupsko za razdoblje od 1.1.2018. do 31.12.2018. godine, te ZakljuEka o
prihvadanju istoga

Predsj edavaj u6i j e.otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostorno uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
mi5ljenje odbora.

Magdalena Jurmanovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Izvje56a o izvrienju programa
gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture Opiine Pokupsko zarazdoblje od 1.1.2018. do
31.12.2018. godine, te Zakljudkom o prihvaianju istoga.

Martina Popovdid, vijeinica: ,,Na javnu rasvjetu, od ukupnog iznosa, ide najvedi dio. Sto
todno obuhvaia ovaj iznos elektridne energije? Da li se gradila nova javna rasvjeta, je li to
tro5ak samo zamjene lampi? Jesmo li zawsili sa projektom ugradnje LED rasvjete?

BoZidar Skrinlarie, nadelnik, navodi da je u taj tro5ak ukalkulirana potro5nja elektridne
energije, ugradnja i zamjena Zarulja.Istide da jo5 postoji puno mjesta na podrudju op6ine na
kojima je potrebno postaviti LED lampe s obzirom da je cilj smanjenje potroSnje elektridne
energije.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspraw i dao Prijedlog Izvje5ia o izvr5enju programa gradnje
objekata i uredaja komunalne infrastrukture Opdine Pokupsko za razdoblje od 1.1.2018. do
31.12.2018. godine, te Zakljuhk o prihva6anju istoga na glasanje.



ZAKLJUaAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,.suzdrLana'' usvojen je Prijedtog IzvjeSia o izvrSenju
programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture Opiine PokLrpsko za razdoblje od,
I . 1 .201 8. do 3 1 .12.2018. godine, te Zakljudak o prihvaianj Lr isroga.

Ad. 4. Prijedlog IzvjeS6a o izvr5enju programa odrZavanja komunalne infrastrukture Opdine
Pokupsko zarazdoblje od 1.1.2018. do 31.12.2018. godine,teZakljttika o prihvadanju istoga

Predsjedavajuii j e otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostorno uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
mi5ljenje odbora.

Magdalena Jurmanovi6, upoznala je prisutne Prijedlogom Izvje56a o izvr5enju programa
odrLavanja komunalne infrastrukture Op6ine Pokupsko za razd,oblje od 1.1.2018. do 31.12.2018.
godine, te Zakljudkom o prihva6anju istoga.

Martina Popovdid, vijeinica: ,,Da li je troSak redovnog odrLavanja nerazvrstanih cesta
ukljuduje tro5ak zimskog di5denja i Sto jo5 osim toga? Je li koja cesta pojadano odrZavana.
Odnosi li se taj cijeli tro5ak na naS mali program koji smo ugovorili sa izvodadem Skender
graditeljstvom? Koje suto ostale komunalne usluge?"

BoZidar Skrinjari6, nadelnik: ,,Pojadanog odriavanjanije bilo. Redovno odrZavanje obuhvada
odrlavanje makadamskih cesta, iskop graba, maldiranje i slidno. Niti jedna cesta, u pro3loj
godini nije pojadano odrZavana."

Martina Popovdid, vijednica: ,,Molim odgovor na drugi dio pitanja vezan uz javne povrSine i
ostale komunalne dsluge."

BoZidar Skrinjarii, nadelnik navodi da pod ostale komunalne usluge spada ko5nja trave,
odriavanjejavnih powsina, di56enje mahovine, mreLe na igrali5tima i slidno.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Izvje5ia o izvr5enju programa odrLavanja
komunalne infrastrukture Op6ine Pokupsko za razdoblje od 1.1.2018. do 31.12.2018. godine, te
Zakljui,ak o prihva6anju istoga na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 4 ,,suzdrZana" usvojen je Prijedlog Izvje56a o izvr5enju
programa odrLavanja komunalne infrastrukture Op6ine Pokupsko za razdoblje od 1.1.2018. do
31.12.2018. godine, te Zakljudak o prihvadanju istoga.

Ad. 5. Prijedlog lzvje5da o radu Opdinske knjiZnice Pokupsko u 2018. godini i Zakljuika o
prihvadanju istoga

Predsj edavaju6i j e otvorio raspravu.

Ivan Skender je u ime Odbora za dru5tvene djelatnosti, socijalnu skrb i mjestu samoupravu
iznio pozitivno miSljenje odbora

\
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Gordana Markuz, upoznala je prisutne sa Prijedlogom IzvjeS6a o radu Op6inske knjiZnice
Pokupsko u 201 8. godini i Zakljudka o prihvadanju istoga.

Martina Popovdid, vije6nica postavlja pitanje kada 6e biti raspisan natjedaj za ravnatella
knjiZnice.

Gordana Markuz odgovara da 6e natjedaj biti raspisan u toku ove godine.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog lzvje5ia o radu Op6inske knjiZnice Pokupsko
u 2018. godini i Zaklju(ka o prihvaianju istoga na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 10 glasova ,,2a" usvojen je Prijedlog Izvje5ia o radu Op6inske knjiZnice
Pokupsko u 201 8. godini i Zakljt(;ak o prihva6anju istoga.

Ad.6. Aktualni sat

Stjepan Sudec, predsjednik, navodi da je od Udruge dragovoljaca i veterana Domovinskog
rata, Ogranaka Pokupsko, zaprimio dva dopisa. Predsjednik udruge moli da se njihovi zahtjevi
izloZe na aktualnoj sjednici i da se provede rasprava medu vije6nicima o traZenom.

Josip Marekovi6, vije6nik, na zamolbu predsjednika udruge, koji nije bio u mogu6nosti
sudjelovati na sjednici, proditao je oba zahtjeva. Prvi zahtjey yezan je uzizgradnju spomenika
u Pokupskom. U njemu se traZi odgovor na pitanje hoie li to biti spomenik poginulima
hrvatskim braniteljima ili poginulima civilima s podrudja Op6ine Pokupsko. Ukoliko ie to biti
spomenik poginulima hrvatskim braniteljimatraLe da se uz natpis uvede i vjersko obiljeZje,
odnosno l<riL, te hrvatski grb. Drugim zahtjevom traLi se pokretanje inicijative, od strane
op6ine, za utvrdivarje odgovornih osoba koje su u ratnom razdoblju podinile ubojstva vojnika
i civila te koje su odgovorne zarazaranja privatne i druStvene imovine na podrudju op6ine.

BoZidar Skriniari6, nadelnik, navodi da je hrvatski grb i vjersko obiljeZje tj.krilvei ugraden
u sami projekt izgradnje spomenika.

Martina Popovdid, vijednica, istide kako je ria vije6u donesena odluka u kojoj se navodi da
naziv spomenika glasi ,,Svima poginulima zaHrvatsku" te postavlja pitanje hode li se onda
ipak taj naziv mijenjati u,,Spomenik poginulima hrvatskim braniteljima''?

BoZidar Skrinjarid, nadelnik, predlaZe da se naziv spomenika, sukladno zahtjew udruge,
promij eni u,,Spomenik poginulima hrvatskim branitelj ima".

Ivan iunovi6, vijednik, predlaZe da se spomenik hrvatskim braniteljima izgradi na podrudju
uz rijeku Kupu s obzirom da se branitelji i dlanovi braniteljskih udruga okupljaju na
navedenom podrudju.

Stjepan Sudec, predsjednik , pozivavijeinike da glaSanjem podrZe inicijatiw udruge vezanu
uz naziv samog spomenika.
Svi prisutni dlanovi vijeda slaZu se da naziv spomenika glasi ,,Spomenik poginulima
hrvatskim branitelj ima".
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BoZidar Skrin;ari6, nadelnik, osvrde na drugi zahtlev udruge kojim se traZi utvrdivanje

odgovornih osoba koje su u ratnom razdoblju podinile ubojstva vojnika i civila te koje su

odgovorne ,u r**irya privatne i druStvene imovine na podrudju opdine' U okviru toga

napominje kako 6e zatraiiti od nadleZnih institucija odgovore.

Mirko Banii, vije6nik, postavlja pitanje u kojoj je fazi otvorenje djedjeg vrtila te iznosi

nezadovoljstvo kvalitetom radova na cesti Pokupski Gladovec - Strezojevo s obzirom da su

radovi t 
"d.rgo 

zawSili, a ve6 su se pojavila o5te6enja'

BoZidar Skrinjari6, nadelnik, istide da je opdina podnijela reklamaciju izvodadu za cestu

pokupski Gladovec - Strezojevo kao i ,a cesiu Paun Brdo - Opatija zbog o5tedenja koja su se

pojavila u tako kratkom roku od izvedbe radova. Takoder napominje da ukoliko netko

p*j"arj. podatke o broju registarske oznake vozila, koje je kladama o5tetilo prometnicu' da

mu dojavi.

Andrea Martinovi6, odgovara na prvi dio pitanja vijednika Banida koje se odnosi na djedji

vrti6 u pokupskom. Istiie da opiina dini sve Sto je u njenoj moii kako bi vrti6 krenuo s radom

na jesen ove godine. Glavni problem je financiranje vrti6a. Na mjesednoj razini opdina bi

trebala izdvaiiti preko 100.0b0,00 kina za sufinanciranje rada vrtida Sto je veliki iznos'

Ekonomska cijena po djetetu iznosila bi otprilike 4.500,00 kuna, od dega bi roditelji za svako

dijete pladali iznos od ooo,oo kn dok bi ostatak trebala namiriti op6ina. Nadalje istide da je od

strane nadleZnog ministarstva predloZeno rje5enje odnosno plan sufinangi3nja rada djedjeg

vrtida koje bi se podelo primjenjivati od sijedeci godine. Bududi da je cilj opiine otvaran]e

vrti6a na jesen oul goairr" u pi*" je zairahiti pomo6 Zupamje u financiranju rada vrtida

tijekom rujna, listopada, studenog i prosinca'

Zoica Sestak, iznosi financijske troikove koji obuhva6aju rad djedjgq vrti.6a na mjesednoj

razini. Troskovi rada vrti6a iznosili bi 105.00b,00 kn mjesedno. Oni ukljuduju rad ravnatelja,

pedagoga, zdravstvenih djelatnika, defektologa, 4 odgajateljice te spremadica odnosno

kuharicu. Nagla5ava da su to stvarni tro5kovi rada vrti6a za22 djece te apelira na upisivanje

dim ve6eg broia d3ece kako jer bi se time taj iznos umanjio'

Mirko Bani6, vijecnik, iznosi kako su roditelji na rubu Livacas obzirom da prije jeseni moraju

djecu upisati u vrti6 ie smatra ukoliko t. on na jesen ove godine ne otvori,.nikada ni ne6e'

PredlaZe da se smanje troskovi na nekim drugim stavkama proraduna kako bi se mogli

financirati tro5kovi vrti6a.

Stjepan Sudec, predsjednik, iznosi mistjenje da se sredstva za vrti6 i djecu moraju osigurati

isto tako kako su osigurana za neke a*g. stvari poput javnog prijevoza u Lijevim Stefankima

ili fi nanciranj a umj etno g o sj emenj ivanj a goveda'

Martina Popovdid, vijednica, postavlja pitanje u kojemje statusu projekt centar kulture Pavao
^S,""ri 

rqi je status-o dvozaimeda s o-brirom da je rok za uskladu, za koncesionara, bio kraj

proSle godine? ou ii :. op6ina reagirala prema konces.ionaru koji je zadtrtet za odr1avarye

groblja-s obzirom da je na nekim grobljima trava do koljena?

Takoder istide prijedlog kako rtlJslti problem financiranja rada vrtiia. Smatra da ukoliko se

smanji isplata Oo"".i:u,"f.oja iznosi gOb.OOO,OO kuna biti 6e novaca zaftnanciranje rada vrti6a'

Gordana Markuz, odgovara kako je Ugovor o financiranju za projekt 9ffi* kulture Pavao

5,"* p",pirun pr1" iva tjedna ru irnoi od gotovo 5 mi1. kuna' Navodi da se sada kre6e sa
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provedbom postupkajavne nabave flakon knie- ca 6^+?. .

ugovor sarje agenciji na "d;.;;r;!t["';ffiq:'.:;JfiJ:ffi' :: 
ri:.i:Hfi .:#,?

Posavcima, postupak 
"uuur".los-nr:"'ru.i1il"-r-.i:.r"sti. po ,uu.s.*i'postupka nabave,ugovor sa Ponuditeljem se dostavlja agenciji toiu aa;J odobrenje zapoi,etakradova.

Bozidar Skrinlarid, nadelnik, naglasava kako je podnio usmene primjedbe na radkoncesionarakoji je zaduzenzaodri,avanj;;;1,, te da ih planira ponovno opomenuti.

ffi;,y[*ft"to'Ue 
kako je koncesionar Eko Ftor plus trazioprodutjenje roka do 01.

ilHrt#,",XJ'.J#"r"""*ir"r'rffi",Trti*;.financijsko stanje toprane koja unatod pozajmici od

Miroslav Lukinii.' vrj9.c{k, naglasava p.loble-m propusta na cesti paun Brdo - opatrja. Naime,
fr;;:' 

su nezadovory"ilo 
";;;; uei u vlasiir.lr*. zbog ne postojanja propusta odnosno

Bozidar skrinjarii' nadelnik, istide kako izvodat,radova na sumskim cestama nije obvezangraditi propuste kojima ui se ulaziio.u privatne sr-" ,ri ie opiina, ;;;-; trosku, postavitipropusne cijevi kojima 6e se omoguiiti ulazak sa vozilima u sume.

Josip Marekovid, vijednik: ,,Ima li pomaka kod ceste Skrbini?..

ff"1lfi iflmr;x,*fff i:fl [;:il"i,lroj 
ekt rekonstrukc ij e te ce ste, naZar o st, nj e

Milan Antolovii, vijecnik pohvaljuje 
r::]iik" jerie rijesio problem njegove grabe.osvr.ese na cestu paun Brdo _ Opatija, ,u xolu smatra da nii

;iT:J""Hffi H:;#."ul#";;#;;1i""'J#il;;j;,:::T"i?:;?#tr#J;liii,f;i"Jj
Mirko Bani6' vijednik' inicira kupnju zvudnika za sprovode. Navodi kako jedni od rijetkihnemamo ozvudenje pri odrZavanju sprovoda ;e da je iJ.iu_orro.
BoZidar skrinjarii, nadernik, istide kakoi-? yor,ni jonil vG Komunalcu sa pitanjem oiffiil;::;l,il1 ;,xxi:ffi,1i:"i'*;il,lji:j*fini, op.ina e.,,J,i,,,,u.ru,
Sjednica opiinskog vije.a opiine pokupsko zakljudena je u l r:20 sati.
KLASA: 021 -05/ tg_01 /03
URBROJ: 235-22-1_tg_5
Pokupsko, 31.05.2019

Zapisnidar

,//dbetc-
Andrea Martinovii, mag.nov.
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